

Cutimed® Sorbact Ribbon®

en

Read the instructions for use before starting treatment with Cutimed® Sorbact Ribbon®.

Device Description

Cutimed® Sorbact Ribbon® is a DACC™-coated bacteria and fungi binding ribbon gauze, based on Sorbact® Technology. Cutimed® Sorbact Ribbon® prevents and treats wound infections and facilitates the wound healing process. It is suitable as a wound filler and allows passage of wound exudate into a secondary dressing. Cutimed® Sorbact Ribbon® can also be placed in skin folds to treat fungal infections (intertrigo).

Intended Purpose

Cutimed® Sorbact Ribbon® is intended for use in management of clean, contaminated, colonized or infected exuding wounds, such as surgical wounds, traumatic wounds, pressure ulcers, diabetic foot ulcers and leg ulcers. Cutimed® Sorbact Ribbon® can be used on superficial and deep wounds such as cavity wounds and fistulas. Cutimed® Sorbact Ribbon® is also intended to treat fungal infections in skin folds (intertrigo).

Intended User and Use Environment

Cutimed® Sorbact Ribbon® is intended to be used on children and adults. Cutimed® Sorbact Ribbon® is intended to be used by healthcare professionals or by lay persons under supervision of a healthcare professional. The dressing is intended to be used in healthcare facilities and home environment.

Mode of Action

Cutimed® Sorbact Ribbon® binds common wound microorganisms, such as *Staphylococcus aureus* (including MRSA), *Streptococcus spp.*, *Escherichia coli*, *Pseudomonas aeruginosa* and *Candida albicans*, as shown *in vitro*. There is no release of antimicrobial agents to the wound.

Clinical Benefits

Use of Cutimed® Sorbact Ribbon® can reduce bioburden and prevent infection. The dressing helps reducing odor and pain, and can improve wound healing and decrease wound size. Cutimed® Sorbact Ribbon® can also treat fungal infections in skin folds (intertrigo).

Contraindications

There are no known contraindications to the use of Cutimed® Sorbact Ribbon®. Warnings and precautions should be noted. **Warnings and Precautions**

Do not re-use. Cutimed® Sorbact Ribbon® is for single patient and single use only. Re-use may lead to cross contamination and increased risk of infection. Do not use if the peno pouch is already opened or damaged, since the sterility cannot be guaranteed. Do not use on patients with a known hypersensitivity to the dressing (diakylcarbamol chloride [DACC™], cotton). Do not use in combination with fatty products, such as ointments, creams and solutions, including topical antifungal treatments, as they may decrease the binding of microorganisms. Do not wrap around extremities, as circulation may be compromised. Do not re-sterilize. If the treated condition deteriorates, fails to improve or a side effect is observed, consult an appropriate clinician.

Instructions for Use for management of wounds

1. Prepare the wound and surrounding skin according to local clinical practice.
2. Select an appropriate dressing size for the wound. The dressing may overlap the wound margins if needed.
3. Remove the dressing from the peno pouch using an aseptic technique.
4. If needed, cut across the dressing using an aseptic technique. Do not cut over the wound. Discard any unused dressing.
5. Apply the dressing. Ensure that the dressing comes into direct contact with the complete wound surface to allow microorganisms to bind to the dressing. In cavities or fistulas, avoid dense packing. Always leave a part of the dressing outside the cavity/fistula for easy removal. If the dressing is cut, always leave the cut end outside the wound to avoid residual threads.

6. Apply a secondary dressing appropriate for the exudate level such as a foam dressing, absorbent pad or gelling fiber dressing, and fixate.
7. The dressing change frequency depends on exudate levels and the overall condition of the wound and surrounding skin. Should the clinical condition allow, the dressing can be left in place for up to 7 days.

8. Should the dressing adhere to the wound, moisten the dressing to assist removal and to avoid disruption of wound bed and surrounding tissue.

Cutimed® Sorbact Ribbon® can be used in conjunction with compression therapy. Cutimed® Sorbact Ribbon® is MRI safe. Cutimed® Sorbact Ribbon® does not contain x-ray thread. Prior to radiation therapy, remove Cutimed® Sorbact Ribbon® if placed in the radiation field. A new dressing can be applied following treatment.

Instructions for Use for treatment of fungal infections in skin folds

1. Prepare the affected area according to local clinical practice.
2. Select an appropriate dressing size for the affected area. If needed cut across the dressing to a suitable size.
3. Apply the dressing. Ensure that the dressing comes into direct contact with the affected area to allow microorganisms to bind to the dressing.
4. For fixation, underwear or a skin friendly adhesive can be used. The adhesive should be applied outside the affected area.

5. Daily dressing change in conjunction with inspection and regular hygiene routines is recommended.
6. Continue to use the dressing for 2–3 days after the symptoms have resolved to avoid recurrence.

Storage and Disposal

Cutimed® Sorbact Ribbon® shall be stored dry and kept away from sunlight.

Disposal should be made according to local environmental procedures.

Notice to User

Any serious incident that has occurred in relation to the device should be reported to ABIGO Medical AB (complaints@abigo.com) and the competent authority of your state.

Cutimed® Sorbact Ribbon®

fr

Lire la notice d'utilisation avant d'effectuer des soins avec Cutimed® Sorbact Ribbon®.

Description du dispositif

Cutimed® Sorbact Ribbon® est revêtue de DACC™ qui fixe les micro-organismes bactériens et fongiques et est basée sur la Sorbact® Technology. Cutimed® Sorbact Ribbon® prévient l'infection, soigne les plaies infectées et facilite le processus de cicatrisation des plaies. C'est un pansement pour plaies caillantes, qui permet le passage de l'exsudat de la plaie dans un pansement secondaire. Cutimed® Sorbact Ribbon® peut aussi être appliquée dans les plis cutanés pour soigner les mycoses (intertrigo).

Utilisation prévue

Cutimed® Sorbact Ribbon® est destinée à être utilisée pour la prise en charge des plaies exsudatives propres, contaminées, colonisées ou infectées, telles que les plaies chirurgicales, les plaies traumatiques, les escarres, les ulcères du membre inférieur et les plaies du pied diabétique. Cutimed® Sorbact Ribbon® peut être appliquée sur les plaies superficielles comme profondes telles que les plaies caillantes et les fistules. Cutimed® Sorbact Ribbon® sera également soigner les mycoses dans les plis cutanés (intertrigo).

Utilisateur concerné et environnement d'utilisation

Cutimed® Sorbact Ribbon® convient aux enfants comme aux adultes. Cutimed® Sorbact Ribbon® doit être utilisée par des professionnels de santé ou des profanes sous la supervision d'un professionnel de santé. Le pansement peut être utilisé dans un environnement hospitalier et à domicile.

Mode d'action

Cutimed® Sorbact Ribbon® se lie aux micro-organismes communs de la plaie, tels que *Staphylococcus aureus* (y compris le SARM), *Streptococcus spp.*, *Escherichia coli*, *Pseudomonas aeruginosa* et *Candida albicans*, comme le démontrent les tests *in vitro*. Aucun agent antimicrobien n'est appliqué sur la plaie.

Avantages cliniques

Utiliser Cutimed® Sorbact Ribbon® permet de réduire la charge microbienne et d'éviter les infections. Le pansement permet d'atténuer l'odeur et la douleur, d'accélérer la cicatrisation de la plaie et d'en réduire la taille. Cutimed® Sorbact Ribbon® permet aussi de soulager les mycoses dans les plis cutanés (intertrigo).

Contre-indications

Il n'existe aucun contre-indication connue à l'utilisation de Cutimed® Sorbact Ribbon®. Il est important de tenir compte des avertissements et des précautions à prendre.

Avertissements et précautions à prendre

Ne pas réutiliser. Cutimed® Sorbact Ribbon® est conçu pour utilisation sur un seul patient et elle est à usage unique. La réutilisation peut entraîner un risque accru d'infection ou de contamination croisée. Ne pas utiliser si la lanquette d'ouverture est déjà ouverte ou endommagée, car la stérilité du pansement ne peut alors être garantie. Ne pas utiliser sur des patients présentant une hypersensibilité au pansement (chloration de diakylcarbamol [DACC™], coton). Ne pas utiliser avec des produits gras, tels que les onguents, des crèmes ou des solutions, car ils peuvent diminuer le potentiel de fixation des micro-organismes. Ne pas enrouler autour des membres, car cela pourrait entraver la circulation du sang. Ne pas resteriller. Si l'état de la lésion traitée se dégrade, ne s'améliore pas ou présente un effet secondaire, consulter un médecin compétent.

Mode d'emploi de la prise en charge des plaies

1. Préparer la plaie et la peau péri-lésionnelle conformément aux pratiques cliniques en vigueur.
2. Sélectionner un pansement adapté à la taille de la plaie. Le pansement peut dépasser des rebords de la plaie, le cas échéant.
3. Retirer le pansement de l'emballage selon une technique aseptique. Ne pas découper sur la plaie. Jeter tout pansement non utilisé.

4. Appliquer le pansement à la base du pansement en contact avec toute la surface de la plaie de manière à permettre aux micro-organismes de se fixer au pansement. Éviter le rembourrage excessif dans les cavités ou les fistules. Toujours laisser dépasser un morceau du pansement en-dehors de la cavité / fistule afin de retirer le pansement plus facilement. En cas de découpage du pansement, toujours laisser l'extrémité coupée hors de la plaie pour éviter l'insertion de fils résiduels dans la plaie.

5. Appliquer un pansement secondaire adapté au niveau d'exsudat comme un pansement en mousse, un pansement absorbant ou un pansement à fibre gélifiant et le maintenir en place.
6. La fréquence de changement du pansement dépend du niveau d'exsudation et de l'état général de la plaie et de la peau péri-lésionnelle. Si l'état clinique le permet, le pansement peut être laissé en place pendant 7 jours maximum.

7. Si le pansement adhère à la plaie, humidifier le pansement pour qu'il se décolle et éviter de soulever le lit de la plaie et le tissu qui l'entoure.

Cutimed® Sorbact Ribbon® peut être utilisée en parallèle avec un traitement par compression. Cutimed® Sorbact Ribbon® est compatible avec l'IRM. Cutimed® Sorbact Ribbon® ne contient pas de fil détectable aux rayons X. Avant une radiothérapie, retirer Cutimed® Sorbact Ribbon® si elle se trouve dans le champ de rayonnement. Un nouveau pansement peut être

appliqué après le traitement.

Mode d'emploi du traitement des mycoses dans les plis cutanés.

1. Préparer la zone cutanée affectée, conformément aux pratiques cliniques en vigueur.

2. Sélectionner une taille de pansement adaptée à la zone cutanée affectée. Le cas échéant, découper le pansement à la taille appropriée.
3. Appliquer le pansement. S'assurer que le pansement entre en contact direct avec la zone cutanée affectée afin de permettre aux micro-organismes de se fixer au pansement.
4. Il est possible d'utiliser un sous-vêtement ou un ruban adhésif respectueux de la peau pour maintenir le pansement en place. Le ruban adhésif doit être appliqué en dehors de la zone cutanée affectée.
5. Il est recommandé de changer le pansement, d'effectuer une inspection et de suivre des règles d'hygiène tous les jours.
6. Afin d'éviter toute récidive, continuer à utiliser le pansement pendant 2 à 3 jours après la disparition des symptômes.

Conservation et élimination

Cutimed® Sorbact Ribbon® doit être conservée dans un lieu sec et à l'abri de la lumière.

L'élimination doit respecter les procédures environnementales en vigueur.

avis à l'utilisateur

Tout incident grave survenu en lien avec ce dispositif doit être signalé à ABIGO Medical AB (complaints@abigo.com), ainsi qu'aux autorités compétentes du pays.

Cutimed® Sorbact Ribbon®

420 mm

appliqué après le traitement.

Mode d'emploi du traitement des mycoses dans les plis cutanés.

1. Préparer la zone cutanée affectée, conformément aux pratiques cliniques en vigueur.

2. Sélectionner une taille de pansement adaptée à la zone cutanée affectée. Le cas échéant, découper le pansement à la taille appropriée.

3. Appliquer le pansement. S'assurer que le pansement entre en contact direct avec la zone cutanée affectée afin de permettre aux micro-organismes de se fixer au pansement.

4. Il est possible d'utiliser un sous-vêtement ou un ruban adhésif respectueux de la peau pour maintenir le pansement en place. Le ruban adhésif doit être appliqué en dehors de la zone cutanée affectée.

5. Il est recommandé de changer le pansement, d'effectuer une inspection et de suivre des règles d'hygiène tous les jours.

6. Afin d'éviter toute récidive, continuer à utiliser le pansement pendant 2 à 3 jours après la disparition des symptômes.

Conservation et élimination

Cutimed® Sorbact Ribbon® doit être conservée dans un lieu sec et à l'abri de la lumière.

L'élimination doit respecter les procédures environnementales en vigueur.

avis à l'utilisateur

Tout incident grave survenu en lien avec ce dispositif doit être signalé à ABIGO Medical AB (complaints@abigo.com), ainsi qu'aux autorités compétentes du pays.

Cutimed® Sorbact Ribbon®

Le pansement est destiné à soigner les mycoses dans les plis cutanés.

Instructions pour l'usage

1. Préparer l'aire intéressée conformément à la procédure clinique en vigueur.

2. Sélectionner la misura della medicazione appropriata per la ferita. La medicazione può essere sovrapposta ai margini della ferita, se necessario.

3. Estrarre la medicazione dalla confezione a strappo mediante tecnica aseptica.

4. Se necessario, tagliare la medicazione mediante una tecnica aseptica. Non tagliare sopra la ferita. Gettare eventuali medicazioni inutilizzate.

5. Applicare la medicazione. Assicurarsi che la medicazione sia a contatto diretto con l'intera superficie della ferita per consentire la captazione dei microrganismi da parte della medicazione. Nella cavità o nelle fistole, evitare un ammasso fitto. Lasciare sempre una parte della medicazione all'esterno della cavità/fistola per una semplice rimozione. Se la medicazione viene tagliata, lasciare l'estremità tagliata all'esterno della ferita per evitare fili residui.

6. Applicare una medicazione secondaria adeguata al livello di esudato come una medicazione in schiuma, una medicazione assorbente o una medicazione in fibra gelificante e fissare.

7. La frequenza di sostituzione della medicazione dipende dai livelli di esudato e dalle condizioni generali della ferita e della cute circostante. Se le condizioni cliniche lo consentono, la medicazione può essere mantenuta in situ fino a 7 giorni.

8. Se la medicazione aderisce alla ferita, inumidirla per facilitarne la rimozione e evitare il leito della ferita e il tessuto circostante.

Cutimed® Sorbact Ribbon® può essere utilizzata insieme alla terapia compressiva. Cutimed® Sorbact Ribbon® è compatibile con la RM. Cutimed® Sorbact Ribbon® non è rilevabile ai raggi X. Prima di iniziare la radioterapia, rimuovere Cutimed® Sorbact Ribbon® se posta nel campo di radiazioni. Dopo il trattamento è possibile applicare una nuova medicazione.

Istruzioni per l'uso per il trattamento delle infezioni fungine nelle pieghe cutanee

1. Preparare l'area interessata secondo la procedura clinica in uso.

2. Scelgere la misura della medicazione appropriata per l'area interessata. Se necessario, tagliare la medicazione fino a ottenere le dimensioni adatte.

3. Applicare la medicazione. Assicurarsi che la medicazione sia a contatto diretto con l'area interessata per consentire la captazione dei microrganismi da parte della medicazione.

4. È possibile utilizzare un adesivo adatto alla cute per il fissaggio. L'adesivo deve essere applicato ai fuori dell'area interessata dalla ferita.

5. Si consiglia il cambio giornaliero della medicazione insieme alle routine di ispezione e igiene regolare.

6. Continuare a utilizzare la medicazione per 2–3 giorni dopo la risoluzione dei sintomi, fine di evitare recidive.

Conservazione e smaltimento

Cutimed® Sorbact Ribbon® deve essere conservata in un luogo asciutto lontano dalla luce del sole.

Smaltire in conformità alle procedure ambientali locali.

Avviso per l'utilizzatore

Segnalare a ABIGO Medical AB (complaints@abigo.com) e alle autorità nazionali competenti eventuali incidenti gravi verificatisi in relazione a questo dispositivo.

Cutimed® Sorbact Ribbon®



Διαβάστε τις οδηγίες χρήσης πριν ξεκίνηστε τη θεραπεία με το Cutimed® Sorbact Ribbon®.

Περιγραφή του προϊόντος

To Cutimed® Sorbact Ribbon® είναι μια επικαλυμμένη με DACC™ κορδέλα γάζας που δεσμεύει βακτήρια και μύκητες, βασισμένη στην τεχνολογία Sorbact®. Το Cutimed® Sorbact Ribbon® προλαμβάνει και αντιμετωπίζει τις λοιμώσεις των τραυμάτων και διευκολύνει τη διεργασία επούλωσης των τραυμάτων. Είναι κατάλληλο ως υλικό τήλρωσης τραυμάτων και επιτρέπει τη διέλευση του εξδρώματος του τραύματος σε ένα δευτερεύον επίθεμα. Το Cutimed® Sorbact Ribbon® μπορεί επίσης να τοποθετηθεί στις πτυχές του δέρματος για τη θεραπεία μυκητιαστικών λοιμώσεων (πτράπτημα - intertrigo).

Προορίζομενος χρήστης και περιβάλλον χρήσης

To Cutimed® Sorbact Ribbon® προορίζεται για χρήση στη διαχείριση καθαριών, επικοινωνών, εποικιακών και δομητικών άλλων προϊόντων, όπως χειρουργικά τραύματα, τραύματα από τραυματισμό, έκτη κατάταξης, επιπλανικά και βεβαία τραύματα, όπως τραύματα με κοιλότητα και συρίγια. Το Cutimed® Sorbact Ribbon® προορίζεται επίσης για την αντιμετώπιση μυκητιαστικών λοιμώσεων στις πτυχές του δέρματος (πτράπτημα - intertrigo).

Προορίζομενος χρήστης και περιβάλλον χρήσης

To Cutimed® Sorbact Ribbon® προορίζεται για χρήση σε πλαστική και εντολή. Το Cutimed® Sorbact Ribbon® προορίζεται για χρήση από επαγγελματίες υγείας ή από μέλη της οικογένειας υπό την επιβίβευση επαγγελματικού υγείας. Το επίθεμα προορίζεται για χρήση σε εγκαταστάσεις υγειονομικής περιθώλιψης και σε οικακό περιβάλλον.

Τρόπος δράσης

To Cutimed® Sorbact Ribbon® δεσμεύει κοινούς μικροοργανισμούς τραυμάτων, όπως *Staphylococcus aureus* (συμπεριλαμβανομένου της MRSA), *Streptococcus spp.*, *Escherichia coli*, *Pseudomonas aeruginosa* και *Candida albicans*, όπως τα καταδεικνύοντα *In vitro*. Δεν υπάρχει απελευθέρωση αντικοριδιών παραγόντων στο τρώμα.

Κλινικά σφέρλα

Η χρήση του Cutimed® Sorbact Ribbon® μπορεί να μειώσει το βιοφορτού και να αποτρέψει τη μόλυνση. Το επίθεμα βοηθά στη μείωση της σφήνης και του πόνου και μπορεί να βελτιώσει την επούλωση του τραύματος και να μειώσει το μέγεθος του τραύματος. Το Cutimed® Sorbact Ribbon® μπορεί επίσης να αντιμετωπίσει μυκητιαστικές λοιμώσεις στις πτυχές του δέρματος (πτράπτημα - intertrigo).

Αντενδείξεις

Δεν υπάρχουν γνωστές αντενδείξεις για τη χρήση του Cutimed® Sorbact Ribbon®. Πρέπει να λαμβάνονται υπόψη οι προσδοκίες και οι προφύλαξης.

Προειδοποίηση και πρωφύλαξης

Μην επαγγελματίστετε. Το Cutimed® Sorbact Ribbon® προορίζεται μόνο για έναν ασθενή και μόνο για μια χρήση. Η επαγγελματίστηση υπορρέει σε αλληλογνωμόντων λοιμώσεων. Μην τη χρησιμοποιείτε εάν ο πιστολόκουμένος θήρη έχει άνοιξει ή υποτείνει ζημιά, καθώς τότε δεν μπορεί να διασφαλιστεί η στερότητα. Μην τη χρησιμοποιείτε σε συνδυασμό με λιπαρά προϊόντα, άντρες αλοφύρες, κρέμες και διαλύματα, συμπεριλαμβανομένων των τοπικών αντικυαριδιών θεραπειών, καθώς αυτά μπορεί να μειώσουν τη διέμευση των μικροοργανισμών. Μην το τυλίγετε ώρα από τα άκρα, καθώς μπορεί να επιπρεψεί τη κυαλοφορία του αιματού. Μην επανταχούετε. Σε περίπτωση που η κατάσταση από τη θεραπεία επιδεινώνεται, δεν βελτιώνεται ή παραπρηθεί κάποια αντιμετώπιση ενέργεια συμβουλεύετε κατάλληλο ιατρό.

Οδηγίες χρήσης για διαχείριση τραυμάτων

1. Προστέψτε το τραύμα και το νύχι δέρμα σύμφωνα με την τοπική κλινική πρακτική.
2. Επιλέξτε το κατάλληλο μέγεθος επίθεμα για το τραύμα. Το επίθεμα μπορεί να υπερκαλύψει τα όρια του τραύματος εχθράστε.
3. Αρμέψτε το επίθεμα από την πιστολόκουμένη θήρη κραυγαπούντων ασπριτική τεχνική.
4. Εάν χρειάζεται, κόψτε κάτια μήκους του επίθεματος με ασπριτική τεχνική.
5. Τοποθετήστε το επίθεμα. Βεβαιώθετε ότι το επίθεμα δρεπάνει σε άμεση επαφή με την επιφάνεια του τραύματος για να είναι δυνατή η διέμευση των μικροοργανισμών στο επίθεμα. Στις κοιλότητες ή αυριγή, αποφύγετε την χρησιμοποίηση επίθεματος.
6. Εφαρμόστε ένα δευτερεύον το κοινότερο άκρο εκτός του τραύματος ή από την οποία οφείλεται η περιπτώση της λοιμώσεως.
7. Η συγκότητα αλλούσας του επίθεματος εξαρτάται από την επίδειξη εξόρμωσαντος σε αυριγή, αποφύγετε την χρησιμοποίηση επίθεματος σε αυριγή.
8. Σε περίπτωση ότι το επίθεμα προστέλλεται στο τράυμα, υγράτε το επίθεμα για να διευκολύνετε την αραιεύση και να αποφύγετε τη διατράβηση της κοίτης του τραύματος και του νύχιο.
To Cutimed® Sorbact Ribbon® μπορεί να χρησιμοποιηθεί σε συνδυασμό με θεραπεία συμπτώματος. Το Cutimed® Sorbact Ribbon® είναι ασφαλές για απεικόνιση μοντούρων (MRI). Το Cutimed® Sorbact Ribbon® Gauze σε περίπτωση ανησυχίας με ακτίνες X. Πριν από ακτινοθεραπεία, αρμέψτε το Cutimed® Sorbact Ribbon® Gauze σε περίπτωση αποθέτησης στο πέδιο ακτινοβολίας. Μετά τη θεραπεία, μπορεί να χρησιμοποιηθεί ένα νέο επίθεμα.

Οδηγίες χρήσης για τη θεραπεία μυκητιαστικών λοιμώσεων στις πτυχές του δέρματος

1. Προστέψτε την πλαστική περιοχή με την τοπική κλινική πρακτική.
2. Επιλέξτε το κατάλληλο μέγεθος επίθεμα για την πλαστική περιοχή. Εάν χρειάζεται, κόψτε κάτια μήκους του επίθεματος.
3. Τοποθετήστε το επίθεμα. Βεβαιώθετε ότι το επίθεμα δρεπάνει σε άμεση επαφή με την επιφάνεια του τραύματος για να είναι δυνατή η διέμευση των μικροοργανισμών στο επίθεμα.
4. Για στέρηση, μπορούν να χρησιμοποιηθούν τα εώρουχα ή κόλα φιλική προς το δέρμα.
5. Συντονίστε τη καθημερινή αλλαγή του επίθεματος σε συνδυασμό με επιθέματα και τακτικές διδιάκασης υγείας.
6. Συνεχίστε να χρησιμοποιείτε το επίθεμα για 2–3 ημέρες μετά την υπογρήψη των συμπτώμάτων για να αποφύγετε την υπότιτη.

Αποθήκευση και απόρριψη

To Cutimed® Sorbact Ribbon® πρέπει να αποθηκεύεται σε ξηρές συνθήκες και μακρά από το ηλιακό φώς.
Η απόρριψη πρέπει να γίνεται σύμφωνα με την τοπική κλινική πρακτική.

Ειδοποίηση προς τον χρήστη

Οποιοδήποτε σοραρίο περιστατικό σε σχέση με το προϊόν θα πρέπει να αναφέρεται στην ABIGO Medical AB (complaints@abigo.com) και στην αρμόδια αρχή της χώρας σας.

Cutimed® Sorbact Ribbon®



Πρεβετάρισμα στην Cutimed® Sorbact Ribbon® πρέβετε ναρδίνετε την επιφάνεια σε ψευδάριστη.

Ορισμός

Cutimed® Sorbact Ribbon® είναι η πρεβετάρισμα σε πλαστική της Cutimed® Sorbact Ribbon® που δεσμεύει βακτήρια και μύκητες, βασισμένη στην τεχνολογία Sorbact®. Το Cutimed® Sorbact Ribbon® προλαμβάνει και αντιμετωπίζει τις λοιμώσεις των τραυμάτων και διευκολύνει τη διεργασία επούλωσης των τραυμάτων. Είναι κατάλληλο ως υλικό τήλρωσης τραυμάτων και επιπρέπει τη διέλευση του εξδρώματος του τραύματος σε ένα δευτερεύον επίθεμα. Το Cutimed® Sorbact Ribbon® μπορεί επίσης να τοποθετηθεί στις πτυχές του δέρματος για τη θεραπεία μυκητιαστικών λοιμώσεων (πτράπτημα - intertrigo).

Πρεβετάρισμα

Cutimed® Sorbact Ribbon® είναι πρεβετάρισμα για την επιφάνεια των τραυμάτων, κατάλληλο ως υλικό τήλρωσης τραυμάτων και επιπρέπει τη διέλευση του εξδρώματος του τραύματος σε ένα δευτερεύον επίθεμα. Το Cutimed® Sorbact Ribbon® μπορεί επίσης να τοποθετηθεί στις πτυχές του δέρματος για τη θεραπεία μυκητιαστικών λοιμώσεων (πτράπτημα - intertrigo).

Πρεβετάρισμα σε οικογένεια

Cutimed® Sorbact Ribbon® είναι πρεβετάρισμα για την επιφάνεια των τραυμάτων, κατάλληλο ως υλικό τήλρωσης τραυμάτων και επιπρέπει τη διέλευση του εξδρώματος του τραύματος σε ένα δευτερεύον επίθεμα. Το Cutimed® Sorbact Ribbon® μπορεί επίσης να τοποθετηθεί στις πτυχές του δέρματος για τη θεραπεία μυκητιαστικών λοιμώσεων (πτράπτημα - intertrigo).

Πρεβετάρισμα σε οικογένεια

Cutimed® Sorbact Ribbon® είναι πρεβετάρισμα για την επιφάνεια των τραυμάτων, κατάλληλο ως υλικό τήλρωσης τραυμάτων και επιπρέπει τη διέλευση του εξδρώματος του τραύματος σε ένα δευτερεύον επίθεμα. Το Cutimed® Sorbact Ribbon® μπορεί επίσης να τοποθετηθεί στις πτυχές του δέρματος για τη θεραπεία μυκητιαστικών λοιμώσεων (πτράπτημα - intertrigo).

Πρεβετάρισμα σε οικογένεια

Cutimed® Sorbact Ribbon® είναι πρεβετάρισμα για την επιφάνεια των τραυμάτων, κατάλληλο ως υλικό τήλρωσης τραυμάτων και επιπρέπει τη διέλευση του εξδρώματος του τραύματος σε ένα δευτερεύον επίθεμα. Το Cutimed® Sorbact Ribbon® μπορεί επίσης να τοποθετηθεί στις πτυχές του δέρματος για τη θεραπεία μυκητιαστικών λοιμώσεων (πτράπτημα - intertrigo).

Πρεβετάρισμα σε οικογένεια

Cutimed® Sorbact Ribbon® είναι πρεβετάρισμα για τη

	Artwork ID: JBR19080.02	Review Loop: 02	Printing Colours:
Project Title: C3132 GoPro Cutimed Sorbact Ribbon		Date of Review Loop: 05.03.2024_RB	Cyan Magenta Yellow Black
Contact ArtworkManagementMedical@essity.com		Replaces Artwork ID: JBR19080.01	
Contact Address: BSN medical GmbH Schützenstraße 1–3 22761 Hamburg Germany		Technical Drawing for print ID	
Languages: en fr es it nl pt pt (brazil) el sl id ar cs		Notes:	Guiding Colours: Diecut - DO NOT PRINT

ESKO WebCenter Approval Information

Project: JBR19080.02
Reason for Change: wrong item code
Project Number: C3132 CM Ribbon
Approval Email: Linus Gohle:linus.gohle@essity.com, Pernilla Bottner:pernilla.bottner@essity.com, Inger Stenseke Larsson:inger.stenseke.larsson@essity.com
Project Name:
Approval Comment: All below mentioned approvers attest to the accuracy and integrity of this document by signing the document with digital signature implemented in WebCenter.
Document:
Document description:
Version: 2
Version ID: 00002_0000035190
Downloaded: Mar 11, 2024 at 8:21 AM GMT+01:00
By: Heiko Hess (DEHHEEE)
Approval state:

Approved

Stage Nr	Approver	Role / Group	Date and Time	Action	Comment
1	Linus Gohle (SEHLIGH), ESSITY - regular user (Germany)	PACKAGING ROLE	Mar 7, 2024 at 1:17 PM GMT+01:00	Approved (Final approval)	
1	Pernilla Bottner (SEHPEBT), ESSITY - regular user (Germany)	REGULATOR Y AFFAIRS ROLE	Mar 7, 2024 at 1:27 PM GMT+01:00	Approved (Final approval)	
1	Inger Stenseke Larsson (SEHINST), ESSITY - regular user (Germany)	MARKETING ROLE	Mar 8, 2024 at 11:12 AM GMT+01:00	Approved (Final approval)	